



## KALLELSE

Härmed kallas styrelsen till möte:

Den: 3 april klockan 18:00

Plats: Helsingborg

Ärende till mötet anmälas senast 3 april klockan 14:00

I tjänsten, dag som på ovan på Helsingborg

Martin Grandelius

Ordförande Stampus

## MÖTESTEKNISKA BESLUT

01 Mötets öppnande

02 Val av mötesordförande

03 Val av sekreterare

04 Val av justerare, tillika rösträknare

05 Närvarande

06 Adjungerade

07 Fastställande av dagordning

## ORGANISATORISKA PUNKTER OCH BESLUT

08 Föregående mötesprotokoll

09 Beslut

10 Diskussion

a) Tickset

b) Valborg

c) Vårfestivalen

d) Trygghet söder

e) Alumnipub

f) Årsmöte

11 Information

12 Postgenomgång

## ÖVRIGT

13 Mötets avslutande



### 01 Mötets öppnande

Mötet öppnades

### 02 Val av mötesordförande

Mötet beslöt att välja Martin Grandelius till mötesordförande.

### 03 Val av sekreterare

Mötet beslöt att välja Viktoria Grönvall till mötessekreterare.

### 04 Val av justerare, tillika rösträknare

Mötet beslöt att välja Pierre Perusko och Louise Rydström.

### 05 Närvarande

#### NÄRVARO

<u>Namn</u>	<u>Post</u>
Martin Grandelius	Ordförande
Viktoria Grönvall	Vice ordförande
Louise Rydström	Pubmästare
Angelica Alfvén	Näringslivsansvarig
Amina Gummesson	Fastighetsansvarig
Joakim Hedman	Utskottsansvarig
Anton Söder	Stationschef
Fredrik Svensson	Ekonomiansvarig
Pierre Perusko	Marknadsföringsansvarig

#### Adjungerade

#### Anmäld frånvaro

Kenney Thomasson	IT-ansvarig
Therese Lundberg	Pubmästare



## 06 Beslut om adjungeringar

## 07 Fastställande av dagordning

Mötet beslöt att godkänna dagordningen.

## ORGANISATORISKA PUNKTER OCH BESLUT

## 08 Föregående mötesprotokoll

Mötet beslöt att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

## 09 Beslut

### 10 Diskussion

#### a) Tickset

Utvärdering av biljetterna:

Positivt:

Enkel att köpa biljetter

Negativt:

Svårt att ändra anmälningssidan.

Vore bra med en separat kamera som kan läsa av istället för att endast använda Ipaden.

Vid sittning är det till fördel att sälja på U2. Eftersläpp funkar däremot att sälja via länken. Möjligtvis provar vi det på Vårfestivalen.

#### b) Valborg

Ca tre veckor kvar till valborg. Kenney ska vara nykter så han kanske kan köra. Tält, banderoll och alternativt högtalare. Kolla bilmöjlighet.

#### c) Vårfestivalen

Viktoria: Väntar på svar från stängselföretaget.

Louise: Beställa mer vin och vinglas till denna festival. Funderar på matmöjlighet.

Amina: Kolla på första-hjälpen-saker.

Pierre: Fixar affischer. Lägga upp ett event redan nu så vi kan marknadsföra det i tid.

Fredrik: Samma budget som Avstampet.



Angelica: Eftersläpp på The Tivoli. Kollar på goodie-bags.

Anton: Tema: Coachella eller 80-tal

Joakim: Kollar på artistmöjlighet. Kollat med event om de vill hjälpa till med pynt, inte svarat ännu.

Martin: Väntar på tillstånd. Blivit kontaktad av kulturhotellet att vi får låna deras container.

#### **d) Trygghet söder**

På torsdag är det HSF, temat är trygghet söder. Diskussion kring vad som kan tas med till det mötet.

#### **e) Alumnipub**

Alumnipub 54 st

20:00 pubquiz + enchiladas

23:00 Eftersläpp för alla ING och Stampus medlemmar

DJ: Oliver

#### **17:00-22:00**

Annika serveringsansvarig

Stampus jobbar. Martin, Viktoria, Louise, Joakim, Fredrik, Angelica

#### **22:00-03:00**

Louise serveringsansvarig

Sexmästeriet

#### **Brunchen:**

Therese serveringsansvarig

#### **f) Årsmöte**

Skickar ut handlingarna 11 april.

Nomineringarna utskickade till de intervjuade.

Framtagning av svar på Benjamins motion som ska presenteras på årsmöte.



## 11 Information

### 12. Postgenomgång

#### 12.1 Ordförande

- Väntar på svar från Peter Arvebro angående fönsterna.
- Tandemmöte med Joakim nästa måndag.

#### 12.2 Vice ordförande

- U2/Fikaansvariga denna vecka: Angelica och Fredrik
- Marknadsföra Rugby
- Bekräftat att vi ska få medaljerna innan den 21/4
- Stockholm tis-fre

#### 12.3 Ekonomiansvarig

- Resultat och balansrapport kommer nästa år.

#### 12.4 Pubmästare

- Felicia är assistent.
- Beställa allt inför brunch, alumni, torsdagsrestaurang.

#### 12.5 Fastighetsansvarig

- Helsingborgenkommittéen: Fått förfrågan om vi vill arrangera ett bröllop, tyvärr finns det inte personal så det går inte att genomföra denna gång. Kolla över Helsingborgenvtalet igen, exempelvis specificera hyran igen.
- Studierummet, caféverksamheten är igång.
- Synhuvillan invigning på lördag.
- Köpt in en ny stege.



### 12.6 Marknadsföringsansvarig

- Linda täckte upp förra veckan då Pierre var på semester.
- Rasmus Landin fotade under sittningen 1 april.

### 12.7 IT-ansvarig

- Inte närvarande.

### 12.8 Näringslivsansvarig

- Ny rabatt på friends juice, säger till när de öppnar så kan vi marknadsföra!
- Barlagströjorna kommer i veckan.

### 12.9 Utskottsansvarig

- Sittningen 1 april gick bra.
- Dansen flyttad till 19 istället för 20 på onsdagar.
- Snart sätta slutdatum för sporterna.
- Sält slut alla tandembiljetter. Ringt Folksam och kollat försäkringen inför Tandem.

### 12.10 Stationschef

- Ny podd hade premiär idag, Femi-Frid.

## ÖVRIGT

### 13 Mötets avslutande

---

Martin Grandelius  
Mötesordförande

---

Viktoria Grönvall  
Mötessekreterare

---

Pierre Perusko  
Justerare

---

Louise Rydström  
Justerare